
Cât este de uninominal votul
experimentat în campania electoralã
precedentã? Este o întrebare la care
am aflat rãspuns imediat dupã
publicarea rezultatelor la alegeri:
nu prea. Locuitorii judeþului ºi-au
ales parlamentarii, iar proporþia
politicã a fost cam cea ilustratã de
sondaje. 

Pãºunea comunalã
din Adamclisi, datã în
folosinþã crescãtorilor
de animale

„Am încercat sã aprobãm aceastã iniþiativã
încã de la penultima ºedinþã, însã consilierii
locali ai PSD s-au opus. Sãptãmâna trecutã,
am reuºit sã dãm pãºunea în folosinþa crescãtorilor
de animale“, ne-a declarat primarul comunei
Adamclisi, Anton Burcea. 
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Proiectare ºi
verificare tehnicã
pentru investiþiile
prin Mãsura 322,
în comuna Ostrov 

Comuna Ostrov a atribuit
contractul pentru servicii de
proiectare ºi verificare tehnicã a
investiþiilor ce se vor efectua cu
fonduri obþinute din Programul
Naþional de Dezvoltare Ruralã,
prin Mãsura 322. 

Manuela  MOLDOVEANU

Primarii, pe lângã atribuþiile
conferite de funcþia publicã,
trebuie sã-ºi vadã în continuare
ºi de propriile afaceri. Toate
bune ºi la locul lor, numai cã
unele tranzacþii ascund încurcãturi
care nu pot fi prevãzute ºi a cãror
rezolvare poate fi gãsitã numai
în instanþã. Mai mult decât atât,
la încheierea unui parteneriat,
nu poþi ºti chiar totul despre
partenerul de afaceri. Într-o
astfel de încurcãturã a intrat ºi
primarul comunei Horia, Vasilica

Matei. Pe rolul Judecãtoriei
Hârºova a fost înregistrat anul
trecut un dosar prin care Eugen
Strechioiu, din Agigea, i-a somat
pe Vasilica Matei ºi pe soþul
acesteia, Constantin Matei, sã-i
achite o datorie. Prin aceastã
acþiune, Strechioiu a apelat la
instanþã pentru a-i obliga pe
Vasilica ºi Constantin Matei sã-i
achite echivalentul în lei a sumei
de 40.000 euro. Acum, atât
creditorul, cât ºi debitorii spun
cã litigiul s-a soluþionat pe cale

amiabilã. Eugen Strechioiu,
partenerul de afaceri al primãriþei
din Horia, a mai avut ºi alte piedici
în tranzacþiile sale. El a fost

pãgubit cu 13.500 de euro dupã
ce a cumpãrat maºina mortului
din crima oribilã petrecutã în
2007 la Iaºi.      

Joc electoral:
„Prinde-þi
parlamentarul
în Colegiu!“
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Una dintre prioritãþile primarului comunei Oltina,
Gheorghe Chirciu, este ºi reabilitarea integralã a
sistemului de alimentare cu apã. 

Tudor Nãdrag: „Vrem
sã reparãm drumurile
din Hârºova, care n-au
mai vãzut asfalt de 30
de ani“
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Primarul din Hârºova, Tudor Nãdrag, vrea sã asfalteze
majoritatea drumurilor din oraºul pe care-l reprezintã, drumuri
care n-au mai vãzut asfalt de decenii bune, dupã cum afirmã. 

Investiþii de aproximativ 2 milioane de euro, prin Mãsura 322

Asocierea Autoprima
Serv ºi Alex Building,
câºtigãtoare la Crucea
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Primarul comunei, Gheorghe Frigioi, ne-a declarat cã în
urma procedurii de achiziþie a fost desemnatã
câºtigãtoare asocierea dintre SC Autoprima Serv SRL ºi
SC Alex Building SRL Constanþa.

Vasilica Matei ºi soþul sãu au fost daþi în judecatã
anul trecut de un partener de afaceri, pentru o
tranzacþie neonoratã. Eugen Strechioiu, cel cu
care familia Matei a încheiat afacerea pânã la
urmã, este nimeni altul decât ghinionistul
cumpãrãtor al maºinii omului de afaceri omorât
cu bestialitate, în 2007, la Iaºi 

www.ziuadeconstanta.ro
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SRL-ul CJC a demarat achiziþiile

Reabilitãri ºi
modernizãri în
Ciocârlia de Sus,
Nistoreºti ºi
Negureni

SC Domeniul Public ºi Privat
Judeþean (DPPJ) SRL Constanþa,
subordonat Consiliului Judeþean
Constanþa, a demarat o serie de
proceduri de achiziþie pentru
realizarea unor investiþii în
comunitãþile locale din mediul rural.

Primãriþa din Horia,
afaceri cu pãgubitul din
dosarul studenþilor criminali
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Vasile Bãjan:
„E nevoie de o pasarelã

peste pârâul Topolog“ 
Primarul comunei Saraiu, Vasile Bãjan, ne-a declarat
cã a depus spre finanþare la MDRT un proiect privind
realizarea de trotuare în zona drumului naþional care

traverseazã comuna, dar ºi de-a lungul
drumului judeþean. ADMINISTRAÞIE      8
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Proiecte depuse spre finanþare la MDRT

Drumuri, alimentare cu apã
ºi canalizare în comuna
Lipniþa, prin PNDI 

Primarul Florin Onescu ne-a declarat cã unul
dintre proiectele depuse la MDRT spre finanþare
în baza Programului Naþional de Dezvoltare a
Infrastructurii (PNDI) se referã la asfaltarea strãzilor
din localitatea Lipniþa ºi a drumului ce face legãtura
între Lipniþa ºi Cuiugiuc. Este vorba despre drumuri
ce totalizeazã o lungime de 11 km. ADMINISTRAÞIE 6

Gheorghe Chirciu:
„Am venit la primãrie
ca sã rezolv problema
cu apa ºi sã elimin
hoþiile“


